
Elevrådsmøte - Hordabø skule-  09.12.2017 

 

Desse møtte: 

4.kl: Thea og Alexander 

5.kl: Malin og Tobias 

6.kl: Veronika og Thomas 

7.kl: Igor og Edas 

Rektor 

 

Møtet starta kl 12:25 og vart avslutta kl 13:05 

 

Rektor informerte elevrådet om kva som er deira oppgåver, kva eg som rektor forventar av dei og kva 

dei kan forvente av rektor.  

Rektor tok deretter ein gjennomgang/ oppsummering av dei 4 siste elevrådsreferata. Status og kva 

ein evt gjer vidare. 

Det blei diskusjon rundt følgjande punkt: 

1. Regler i leiken ‘’Crazy’’. Her må det lagast eit ‘’regelhefte’’.  Dei må i tillegg få vestar på seg, 

slik at ein ser kven som er med på leiken og kven som ikkje er med. Rektor skal sjå om han 

kan kjøpe inn nye vestar. 

2. Spiker bak gymsal etter skifte av kledning. Det ligg mykje spiker igjen, iflg Veronika, og denne 

må plukkast opp. Rektor skal sjekke opp i dette. 

3. Nett rundt fotballbana må ordnast. Rektor skal sjekke opp i dette. 

4. Temperatur i kl.romma er for låg iflg enkelte, andre meiner den er for høg.  

5. Dei ynskjer ei fotballturnering. Rektor føreslår at ein lager ei turnering på våren. 

Lenger kom me ikkje, då skuledagen no var slutt. 

 

Ståle Villanger 

Rektor Hordabø skule 

09.12.2016 

 

 


